
Zasedání Školské rady ZŠ Školní 700 Praha 4 – Braník 

 

V Praze dne 13. 6. 2017 

 

 Přítomní členové :    Mgr. Jana Matěnová          za pedagogické pracovníky 

Mgr. Irena Tauberová 

JUDr. Ing. Aleš Borkovec, Ph.D.           za zřizovatele školy 

Mgr. Božena Kubíčková   za rodiče žáků školy 

Ing. Jiřina Svatušková     

 

Nepřítomní členové:      Ing. David Borecký   za zřizovatele školy 

 

Host:         Mgr. Jiří Vybíral    ředitel školy 

 

Program: 

1. Školská rada projednala Inspekční zprávu z komplexní inspekce ČŠI konané ve škole ve dnech  

18. 4. – 24. 4. 2017. Text zprávy byl všem členům zaslán předem v elektronické podobě.  

Členové Školské rady se shodli na pozitivním hodnocení zprávy a přijali ji bez připomínek. 

 

Zástupkyně rodičů Mgr. Kubíčková tlumočila zájem rodičů o zařazení zprávy  ČŠI do 

dokumentů školy. 

 

 

2. Zástupkyně rodičů Mgr. Kubíčková otevřela diskuzi o bezpečném přecházení dětí ve Školní 

ulici s ohledem na budoucí provoz v zrekonstruované staré budově.  

Ředitel školy Mgr. J. Vybíral a JUDr. Ing. A. Borkovec, Ph.D přednesli své návrhy na řešení 

situace.  

JUDr. Ing. A. Borkovec, Ph.D. přislíbil projednání celého problému ve Výboru pro bezpečnost 

Zastupitelstva městské části Prahy 4. 

 

 

3. Zápisy z jednání Školské rady budou dávány na webové stránky.  

 

 

                                                                                                      Zapsala Mgr. Jana Matěnová. 

                                                                                                      předsedkyně ŠR          


